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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 06.04.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 281 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 281:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 30/3-10 fra Vorbasse Marked 
vedrørende registrering m.v. af dyr/heste på markeder, jf. FLF alm. del – bilag 211 ”

Svar:

Fødevarestyrelsen har udarbejdet vedhæftede udtalelse, som jeg henholder mig til.

Jeg kan derudover oplyse, at jeg har besluttet at udskyde den planlagte identitetskontrol 

med heste, der tilføres markeder, i et år. Denne beslutning beror på, at det må erkendes, 

at de nye regler for kontrol af heste på markeder ikke er blevet udmøntet i tilstrækkelig 

dialog med markederne, og at der derfor kan stilles spørgsmål ved om kontrollen rent 

praktisk kan gennemføres som planlagt. Samtidig har informationen om de nye regler 

ikke været god nok.

Nu hvor Fødevarestyrelsen alligevel skal i dialog med hestemarkederne omkring den 

praktiske gennemførelse af kontrollen, har jeg også bedt dem om at vurdere om gebyret 

kan inddrives eller sammensættes anderledes.
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